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در فاصله چند روزباقی مانده تا پایان ریاست کفاشیان برفدراسیون فوتبال دوباره 
فشــارها برای کنار رفتن او افزایش پیدا کرده. فشــارهایی که شاید تا انتخابات 

به کناره گیری رییس و انتخاب سرپرست برای فدراسیون فوتبال منجر شود.
» خســته ام و یک مدت هست نشاطم را از دست داده ام« وقتی علی کفاشیان 
این جملات را به عادل فردوسی پورمی گفت کمتر کسی می دانست که منظور 
رییس فدراسیون فوتبال چیســت. اودر برنامه نود بدون خنده های همیشگی 
حاضرشد و به سوالاتی عجیب و غریب پاسخ داد. سوالاتی که شاید مخاطبان 
برنامه نود خیلی از آنها ســردر نمی آوردند و متوجه اش نمی شــدند اما سوالات 
بســیار مهمی بودند که درروز های آینده تکلیف فدراسیون فوتبال را مشخص 

خواهند کرد.
کفاشــیان سه شنبه صبح به سازمان بازرســی رفت تا در مورد پاره ای از مسائل 
توضیح دهد، مسائلی که در برنامه نود بازنشستگی خوانده شد. او در برنامه نود 
گفت که روز دوشنبه جلسه مربوط به سازمان بازرسی را به خاطر فوت عمه اش 
نرفته و از فدراسیون فوتبال آقایان تاج، اسدی و نصیرزاده رفته اند. او دوشنبه به 
سازمان بازرسی نرفت اما سه شنبه مجبور شد برود.البته که در مدت چند ماهه 
اخیر ارتباط سازمان بازرسی و نهادهای نظارتی با علی کفاشیان بسیار زیاد شده.
یک روز خبر خروج وسایل او از دفترش منتشر شد و روز دیگر در مورد جلسه او و 
فلان نهاد شایعاتی منتشر شد. رییس فدراسیون فوتبال این روزها که به تاریخ 
پایان دوره ریاست اش نزدیک می شود شــدیدا تحت فشار است و باید توضیح 
بدهد. توضیح در مورد مسائل مختلف که به نظر می رسد به صورت هماهنگ 

پی گیری می شوند.
کفاشیان بامشکل بازنشستگی و دو شــغله بودن مواجه است ، در مورد روابط 
فدراسیون فوتبال و یک شــرکت خصوصی مجبور به پاسخگویی شده و بابت 
بندهای اساسنامه فدراســیون فوتبال هم تحت فشار قرار گرفته است. انگار 
مسوول یا مســوولانی همه پرونده های مربوط به رییس فدراسیون فوتبال را 
به جریان انداخته اند تا شاید از ادامه حضور او در فدراسیون فوتبال جلوگیری 

کنند.
کفاشیان دوشنبه شب درحالی روی انتن برنامه نود قرار گرفت که به نظر می 
رســید باید ممنوع التصویر باشــد. او کمتر از 40 روز قبل در مورد حق پخش 
فوتبال در مجمع فدراســیون حقوق فوتبال را پی گیری کرده و همین سبب 
ممنوع التصویری اش شده بود. اتفاقی که ابلاغیه اش در اختیار خبرگزاری 
ها قرار گرفت و بعید به نظر می رســید که به این زودی ها مشکلاتش مرتفع 
شــود. با این همه صدا وســیما اجازه داد که او در مهمتریــن برنامه زنده این 
سازمان حاضر شود و پاسخگوی سوالات باشد. اما چه سوالاتی ؟ سوالاتی 
که همه از آن ســردر نمی آوردند اما به نظر می رسد که درآینده اهمیت خود 

رانشان دهند.
عادل فردوسی پور در این برنامه حدودا 40 سوال از کفاشیان پرسید که 10 سوال 
آن در مورد مصطفی طباطبایی، برادر همسر رییس فدراسیون فوتبال بود. در 
مورد حقوقی که می گیرد، پستی که در فدراسیون فوتبال دارد، نحوه فعالیت اش 
، شرکت خصوصی اش و ... حالا اگر بخواهیم به ماجرای حق پخش و ممنوع 
التصویری کفاشیان بازگردیم بسیار مشخص است که چطور یک ابلاغیه مهم  
در مورد کفاشیان نادیده گرفته شده . رییس فدراسیون فوتبال قراربوده به برنامه 
نود بیاید و در مورد یکی از پرونده های به جریان افتاده پاســخگو باشد و در این 

صورت ممنوع التصویری اش دیگر اهمیتی ندارد.

در فاصله چند روزباقی مانده تا پایان ریاست کفاشیان برفدراسیون فوتبال دوباره 
فشارها برای کنار رفتن او افزایش پیدا کرده. فشارهایی که شاید نهایتا به کناره 
گیری رییس و انتخاب سرپرست برای فدراســیون فوتبال منجر شود. رییس 
فدراسیون فوتبال پیش از این و قبل از انتخابات دوره قبل فدراسیون فوتبال هم 
شدیدا تحت فشار قرار داشت. حتی در آن روزها گفته شد که علی کفاشیان مدتی 
را هم در بازداشت گذرانده است. بااین همه او خودش را به انتخابات رساند وهیچ 
کدام از پرونده هایی که وجود داشت او را از ریاست فدراسیون فوتبال حتی در 4 
سال گذشنخ ساقط نکرد. حالا دوباره فشارها برای جلوگیری از ادامه حضور او 

در فدراسیون فوتبال بالا رفته است و حالا سوال 
اصلی این است آیا کفاشیان می تواند دوباره 

در انتخابات شرکت کند؟

کفاشیان باید با مجوز در 
انتخابات فوتبال شرکت کند

نصرالله ســجادی در حاشــیه مجمع 
عمومی ســالیانه فدراســیون پزشکی 

ورزشــی با حضور در جمع خبرنگاران به 
ســئوالات مختلف پیرامون مســائل روز 

ورزش پاسخ داد.
وی در پاسخ به پرســش خبرنگار مهر مبنی بر 

اینکه تایید صلاحیت کاندیداهای انتخابات 
فدراســیون فوتبال توســط ورزات 

ورزش انجام خواهد شد یا خیر، 
اظهار داشت: تمام کاندیداها 
مجمــع  در  حضــور  بــرای 

انتخاباتی همه فدراســیون ها 
باید توســط مراجع رســمی تایید 
صلاحیت شوند. وزارت ورزش از 

جمله این مراجع رسمی است.
ورزش  یــر  وز معــاون 

و جوانــان در پاســخ بــه 
ســوال خبرنــگار مهر 

مبنی بر اینکه آیا علی 
کفاشیان برای ورود 

دوبــاره انتخابات 
ن  ســیو ا ر فد
بایــد  فوتبــال 
جــع  مرا ز  ا
طــه  بو مر
مجــوز بگیرد 
قانون  گفت: 

همــه  بــرای 
افــراد یکســان 

است و هیچ تفاوتی 

برای اشخاص در اجرای آن گذاشته نخواهد شد. کفاشیان هم باید مجوز بگیرد.
ســجادی در ادامه گفتگو با خبرنگاران و در پاسخ به پرسش دیگر خبرنگار مهر 
که در رابطه با دستور روز گذشــته وزیر ورزش مبنی بر اختصاص زمین مناسب 
به فوتبال مطرح شــد، گفت: دیروز آقای گودرزی یادداشــتی به دست من داد 
که در آن در رابطه با زمین مناســب برای فوتبال صحبت شده بود و اعلام شده 
کادمی ملی المپیک شــرایط لازم را ندارد،  بود که اگر زمین تمرینی فوتبال در آ
استانداردهای لازم برای بروزرسانی در آن انجام شود. همچنین در این نامه قید 
شــده که برای اختصاص یک زمین مناسب با اســتانداردهای لازم به فوتبال، 

اقدامات لازم انجام شود؛ کارهای لازم در این زمینه را آغاز کرده ایم.
معاون توســعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان همچنین در 
رابطه با انتخابات فدراســیون فوتبال و اینکه طبــق آئین نامه مصوب هیات 
وزیران، به خاطر گذشت بیش از چهار ماه از ثبت نام کاندیدا ها، برگزاری این 
انتخابات قانونی نیست، گفت: چنین آئین نامه ای اصلًا وجود خارجی ندارد. 

اگر هیات وزیران چنین مصوبه ای داشته، آن را بیاورید تا من هم ببینم.
خواهد شد، گفت: در این رابطه روز شنبه نشستی با دکتر نوروزی داشتیم. البته 
در حال حاضر خیلی از فدراسیون ها از کارشناس و مشاوره تغذیه استفاده 

می کنند اما بهره مندی از این مهم باید قانونمند باشد.
معاون توســعه ورزش قهرمانی و حرفــه ای وزارت ورزش و 
جوانان در بخــش پایانی صحبت های خود در رابطه 
با هیات های فعال در شهرستان ها و موضوع 
بودن یا نبودن آنها که توســط اعضای 
مجمع فدراســیون پزشکی ورزشی 
مطرح شد، گفت: البته فدراسیون 
نبایــد در این زمینــه تصمیمی 
بگیرد؛ ایــن موضــوع باید در 
وزارتخانه مطرح شــود. من 
هــم نمی توانم تصمیمی 
در رابطــه بــا آن بگیرم، 
اما آنچه مســلم اســت 
در تهــران عــلاوه بر 
هیات فوتبال استان 
هیــات  تهــران، 
تهران  شهرســتان 
هم فعالیــت دارد و 
این در همه رشته ها 
یــک امــر طبیعــی 

است.

خبر آخر

چهره روزاینستوگرافی

تیم ذوب آهن و لخویا قطر در 
اصفهان به مصاف یکدیگر 
رفتند که در نهایت به نتیجه 
صفر - صفر رضایت دادند.

تیتر دو

بازگشت آرامش به جودو
مســئولین فدراســیون جودو به همراه اعضای کادر 
فنی تیــم ملی با حضــور در کمیته ملــی المپیک به 
تشریح برنامه های خود برای کسب سهمیه و حضور 

در بازیهای المپیک 2016 پرداختند.
به گزارش کمیته ملی المپیک، در ادامه نشستهای 
کمیته ملــی المپیک بــا فدراســیونهای اعزامی به 
المپیک 2016 ریودوژانیرو، نشســت بررسی برنامه 
های فدراسیون جودو در محل کمیته ملی المپیک 
برگزار شد. این نشست که با حضور کیومرث هاشمی 
رئیس کمیته ملی المپیک، اصغر رحیمی سرپرست 
کاروان اعزامــی بــه بازیهــا و رئیس مرکــز نظات بر 
تیمهای ملی، فراهانی مدیر حراســت کمیته، رشید 
خدابخش سرپرســت فدراســیون جودو، آرش میر 
اســماعلیلی، عاطفه اسلامیان مســئول بین الملل 
کمیته، کریمی مسئول کمیته آموزش، غلامحسین 
علمی، مجید زارعیان سرمربی و خسروی نژاد برگزار 
شد. در ابتدا هاشــمی ضمن اشاره به وضعیت فعلی 
جودو گفت:با حضور خدابخش کمی آرامش به این 
فدراسیون بازگشته و من به دقت رقابتهای جودکاران 
ایران را در مسابقات مختلف اروپا پیگیری می کردم 
و می توانم بگویم دو نماینده ایران در این سه میدان، 
خیلی زحمت کشــیدند و نتایج آنها امیدوار کننده بود 
و جا دارد به کادر فنی و قهرمانان آن خســته نباشید 
بگویــم. وی ادامه داد: بدون تردید جودو پتانســیل 
بســیار بالایی دارد و اگر این تیم حتی یک مدال برنز 
در المپیک بگیرد خیلی به نفع این رشــته خواهد بود 
و نگاه مردم و مسئولان را به خود جلب خواهد کرد و 
کمیته هم همچون گذشــته به حمایت های خود از 

این رشته ادامه خواهد داد.
سپس رشید خدابخش سرپرست فدراسیون گزارشی 
در خصوص وضعیت فعلی و موفقیت های جودوی 
ایــران و ثمرات مثبــت آن در رقابتهای گرند اســلم 

فرانسه و تورنمتها اتریش و آلمان ارائه کرد.
آرش میر اسماعلیلی و غلاحسین علمی نیز گزارشاتی 
در خصوص برنامه های اردویی و اعزامهای برون تیم 
ملی تا زمان اعــزام به المپیک ریو ارائه کردند. اصغر 
رحیمی سرپرســت کاروان اعزامی بــه بازیهای ریو 
نیز گزارشــی در خصوص حمایتهای کمیته این این 
فدراســیون و همچنین برنامه جودو کاران و ســالن 

رقباتهای ریو ارائه کرد. 

پیرس هم از بنزما حمایت کرد
بازیکن پیشــین تیم ملــی فرانســه از هموطن خود 
حمایت کرد.به گــزارش آس، کریــم بنزما که متهم 
به همکاری با اخــاذان در رابطه با قضیه متیو والبوئنا 
اســت، مورد حمایت فرد جدیدی قــرار گرفت.رابرت 
پیرس در گفت و گو با شبکه RTL اظهار کرد: فرانسه 
به بنزما نیاز دارد. او بازیکن خیلی مهمی است که در 
باشــگاه بزرگی بازی می کند. از سطح بالای او همه 
گاه هستند و او خیلی به تیم ملی کمک خواهد کرد. آ
دادگاه هنوز رای نهایی را صادر نکرده است. بازیکن 
پیشین تیم ملی فرانسه در این باره گفت: اکنون منتظر 
تصمیم و بررسی دادگاه هستیم. داستان کثیفی است. 
این مسائل برای فرانســه خوب نیست و به چهره این 
کشور آسیب وارد می کند. تصمیم دیدیه دشان مبنی 
بر دعوت نکردن او به تیم ملی درســت اســت. در هر 
شرایطی من پشت او هستم.در ماه های اخیر، افردای 
والبوئنا را تهدید به پخش فیلم غیر اخلاقی از او کردند 
و از بازیکن فرانســوی باج خواســتند. پس از یک ماه 

بنزما متهم به همکاری با این افراد شد.

 پرس جایگزین زیدان را 
پیدا کرد

روزنامه سرشناس ایتالیایی اعلام کرد رییس باشگاه 
رئال مادرید جانشین ســرمربی کنونی تیمش را پیدا 
کرده است.به گزارش گازتا دلو اســپورت ایتالیا، هر 
چند از حضور زین الدین زیدان در رئال مادرید زمانی 
زیادی نمی گذرد اما خبرهای زیادی درباره احتمال 
برکناری این مربی توســط رئیس رئال در پایان فصل 
به گوش می رســد.روزنامه گازتا دلو اســپورت ایتالیا 
اعلام کــرد اگر زیدان نتواند در فصــل جاری رئال را 
به قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا برساند، در پایان 
فصل از کهکشــانی ها جدا خواهد شــد.این روزنامه 
نوشــت: پرس گمشــده خود را پیدا کرده اســت و او 
کسی جز ماسیمیلیانو آلگری نیست. رئیس باشگاه 
رئال مادرید بعد از آنکه یوونتوس توانســت در فصل 
قبل لیگ قهرمانان اروپا، رئال را حذف کند به آلگری 
علاقه پیدا کرده است و دوست دارد این مربی بزرگ 
را جذب کند. لیــگ قهرمانان اروپــا آخرین فرصت 
زیدان است و اگر او نتواند رئال را قهرمان این رقابت 
ها کند، برکنار می شود. البته رئال تنها مشتری آلگری 
نیست بلکه او از لیگ جزیره هم پیشنهاد دارد.آلگری 
دومین فصل حضورش در یوونتوس را پشت سر می 
گــذارد. او فصل قبل عملکرد درخشــانی در این تیم 
داشت و علاوه بر قهرمانی در رقابت های سری A و 
جام حذفی ایتالیا، توانســت این تیم را به فینال لیگ 

قهرمانان اروپا هم برساند.

مارادونا با سرمربی ناپولی 
آشتی کرد

ستایش اســطوره فوتبال آرژانتین نشان می دهد او 
ماننــد ابتدای فصل بــه هیچ وجه منتقد ســرمربی 
ناپولی نیست. به گزارش کوریره دلو اسپورت، ناپولی 
شروع بسیار خوبی در فصل جاری رقابت های سری 
A داشــت و هفته ها در صدر جــدول رده بندی قرار 
گرفت اما این تیم در ســه بازی اخیر خود نتوانست به 
پیروزی برسد و همین باعث شده تا صدر جدول را به 
یوونتوس بدهد. مارادونا اســطوره باشگاه ناپولی به 
شمار می آید. او در ســخنانی به ستایش از سرمربی 
ناپولی پرداخت و گفت: مائوریتســیو ساری از ناپولی 
تیم خوبی ســاخته است. تیم او فوتبال زیبایی را ارائه 
می دهد و باید به تفکرات او احترام گذاشت. او ناپولی 
را به خوبی می شناسد. بازیکنان ناپولی باید افکار این 

مربی را در زمین اجرا کنند.

آقای واگذاری!
امیررضا خادم بار دیگر بحث واگذاری دو باشــگاه اســتقلال و پرسپولیس را مطرح 

کرده اســت. معاون وزیر ورزش که تلاش دو ساله و پرحاشیه اش برای 
واگذاری این دو باشگاه ناکام بود بار دیگر با تیتر از جنس واگذاری 

به خبرگزاری ها بازگشت. معاون وزیر ورزش و جوانان گفت: هر 
زمان دولت اجازه دهد، آماده واگذاری سرخابی ها هستیم. 
امیررضا خادم در حاشــیه دیدار خود با ســازمان های مردم 
نهاد اســتان کرمانشــاه اظهارکرد: وزارت ورزش و جوانان 
همواره آماده واگذاری دو باشگاه پرطرفدار فوتبال ایران یعنی 

پرسپولیس و استقلال است.
وی در خصوص احتمال واگذاری مجدد سرخابی ها گفت: 
خبر جدیدی از واگذاری باشــگاه های فوتبال پرســپولیس و 

استقلال نشنیده ام.
خادم تاکید کرد: وزارت ورزش و جوانان کار خود را در خصوص 

واگذاری این دو باشگاه انجام داده و هر زمان که دولت اجازه 
دهد، ما آماده واگذاری سرخ آبی ها هستیم.

کفاشیان زیرتیغ
پی گیری پرونده های مربوط به رییس در روزهای آخر ریاست

رئیس فدراسیون فوتبال با ارسال نامه ای به رئیس سازمان 
صــدا و ســیما در خصوص بحــث حق پخــش تلویزیونی 

مسابقات به نکاتی اشاره کرد.
بــه گزارش ســایت فدراســیون فوتبــال، متــن نامه علی 
کفاشیان، رئیس فدراسیون فوتبال به سرافراز رئیس سازمان 

صدا و سیما به شرح زیر است: 
در رابطه با موضــوع حق پخش تلویزیونی مســابقات و راه 

اندازی پروژه IPTV موارد زیر را به استحضار می رساند:
1- رســانه ملی در جهت ترویج فرهنگ سلامت و توصیه 
بــه ورزش نقش فعالی را ایفا می کند و با اســتفاده از پخش 
مســابقات ورزشــی به ویژه فوتبال، عملا جذاب ترین و پر 
بیننده ترین برنامه ها را فراهم می کند. فدراسیون فوتبال، 
سازمان لیگ و باشگاهها از اینکه محصول تولیدی خود یعنی 
رویدادهای ورزشــی به این درجه اشتیاق و توجه اجتماعی 

رسیده به خود می بالند.
2- رویداد های ورزشی به عنوان محصول خانواده فوتبال 
وفق ضوابط و مقررات الزامی بین المللی مشمول دریافت 
حق پخش اســت و تعهد به رفتار حرفــه ای از جانب صدا و 
سیما امری ضروری است و خانواده فوتبال در دو سال اخیر با 
رعایت اصل هم دلی و همکاری سازنده، علیرغم عدم انجام 
تعهدات آن سازمان، بستر بهره برداری آن سازمان محترم 

را از رویدادهای ورزشی فراهم آورده است.
۳- ســازمان محترم صدا و ســیما برای پخش مســابقات 
مختلف خارجی یا خرید اجازه پخش مسابقات هزینه بالایی 
پرداخــت می کند امــا پرداخت هزینه بابــت فوتبال ملی و 
باشگاهی را با تردید و مخالفت سپری کرده و اجرای الزامات 
بین المللی برای خرید مجوز پخش مسابقات خارجی را مغایر 
قوانین  و اسناد بالادستی نظام نمی داند اما در پرداخت حقوق 
پدید آورندگان رویداد ورزشی با کم لطفی اقدام لازم را طی دو 

سال اخیر ننموده است.
4- پخش هر برنامه ای حتی با پائین ترین استقبال از صدا 
و ســیما با پرداخت هزینه های تولید و یا خرید مجوز پخش 
از پدید آورنده مربوطه صــورت می گیرد اما جذاب ترین، پر 
بیننده ترین و ناب ترین برنامه یعنی مسابقات ورزشی فوتبال 
بدون پرداخــت حقوق صاحبان این رویداد پخش می گردد 
و بالاتریــن تعرفه تبلیغاتی صدا و ســیما نیز در حین همین 

مسابقات از صاحبان کالا و خدمات دریافت می شود.
۵- پیرو جلسه مورخ ۷/۸/۹۳ بین وزیر محترم کشور، وزیر 
محترم ورزش و جوانان  و رئیس محترم وقت سازمان صدا 
و ســیما مقرر شده بود با افزایش20 درصد به مبلغ پرداختی 
فصــل ۹2-۹۳، برای فصل ۹4-۹۳ مبلــغ ۵/22 میلیارد 
تومان پرداخت شود که آن سازمان استنکاف ورزیده و فوتبال 

ملی و باشــگاهی را با بحران جدی رو به رو ساخته است که 
انتظار می رود نسبت به تسویه بدهی ســال ۹4/۹۳ اقدام 

عاجل به عمل آید.
6- پیرو تفاهم نامه منعقده در مورخ ۵/۵/۹4 در رابطه با راه 
اندازی پروژه IPTV ظرف دو ماه، متاسفانه علیرغم گذشت 
حدود هشت ماه و پایان نیم فصل مسابقات لیگ ۹4/۹۵ 
و گذشــت بیش از بیست و دوم هفته مســابقات لیگ برتر 
خلیج فارس و لیگ آزادگان، این پروژه به علت مشکلات زیر 
ساختی در آن سازمان و روشن نبودن ابعاد موضوع تاکنون 

بلا اقدام مانده است.
ایــن موضوع علیرغم قول و تاکیدات آن ســازمان مبنی بر 
تامین بخشی از مســائل مالی و حقوقی باشگاهها، لیگ و 
فدراسیون فوتبال و حتی پیش پرداخت از طریق این پروژه، 
عملا با از دست رفتن فرصت طلایی هشت ماهه، موجبات 
ضرر و زیــان کلان به فوتبال باشــگاهی و لیگ کشــور و 
فدراسیون فوتبال گردیده است و بدینوسیله مراتب شکواییه 
از بابت عدم تحقق قول قرارهای کتبی و شفاهی آن سازمان 

محترم اعلام می گردد. 
مســتدعی اســت جهت تعیین و تکلیف و روشــن شــدن 
موضــوع، دســتور فرمائیــد ظرف یــک هفته نســبت به 

پاسخگویی و ارسال پاسخ، اقدام لازم به عمل آورند.

داستان ادامه دار حق پخش!

ورزش


